
Dobrý den,

na základě zákona o svobodném přístupu k informacím žádám o rozhodnuti či stanovisko o povoleni

sjezdu z ulice Sousedíkova na staveniště školy. Mám na mysli povolení sjezdu, který je nyní

intenzivně využíván, čímž dochází k ohrožení plynulosti a bezpečnosti provozu, nikoli sjezdu, ktery

bude teprve vybudován V rámci stavby a využíván při provozu školy.

Děkuji a jsem s pozdravem
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